
Grundejerforeningen Fuglebakken 

Bestyrelsesmøde den 19.05.2024 

Ternevej 16. 

Deltagere: Michael Lohse, Vibeke Damm, Erik Østergaard, Jimmy Trolle og Thomas 
Westphall. 

Thomas Westphall blev valgt som referent. 

Dagsorden: 

1. Generalforsamling 2024.    

Fastlagt til den 15.06.2024 kl 11:00 på Lyngkroen.  

Indkaldelse sker ultimo maj 2024 bilagt regnskab og formandens beretning.                                                           

2. Regnskab.  

Revideret og underskrevet regnskab foreligger.  Udsendes sammen med indbydelse 
til GF. 

3.  Brolauget. 

Brolauget har holdt møde primo april, desværre kunne ingen deltage fra 
bestyrelsen på mødet, men Vibeke har fået et referat fra andel deltager. Broen er 
opsat og sandbroen er re-etableret.    

4. Vores Veje. 

Trafik og regn påvirker vejene meget, specielt den megen tunge trafik. 

Mågevej og Ternevej er specielt blevet hårdt angrebet pga forårets store 
regnmængde. 

Mågevej er blevet repareret i marts 2024 grundet store huller. 

Eksisterende vej-entreprenør bibeholdes. 

Michael og Jimmy vil asap bedømmer vore vejes stand inden sommeren. 

5. Vand / oversvømmelse herunder drøftelse af dræn. 

Dræn-problemer på vore veje er et fælles anliggende for foreningen, så vejene er 
fremkommelige, hvorimod dræn-problemer på de enkelte parceller er op til den 
enkelte grundejer at løse. 

Dræn på Ternevej er ødelagt og tilbud på udbedring skal indhentes.  



Michael Lohse tager kontakt til entreprenør for sammen med ham at få et tilbud på 
at få udbedret / etableret drænforholdene på vejene. 

Grundejere på begge sider af vejen kontaktes så der kan laves en fælles løsning. 

 

 

 

 

6. Kørsel på Mågevej. 

Hastigheden på Mågevej og i øvrigt samtlige veje er desværre alt for høj. Det 
medfører usikkerhed, huller i vejen samt støvfygning. Derfor opfordres til stille og 
rolig kørsel. Mulighed for skiltning med fartbegrænsende opfordring undersøges. 

Reetablering af grusbunker på Mågevej til individuel udbedring af huller i vejen . 

7. Forslag fra Hertasvej 10 omkring af organisering / vejplan 

Forslagsstiller trækker forslag tilbage. 

 

8. Jimmy Trolle stiller forslag til at det synliggøres og laves en vejplan for vores veje. 

           Forslaget blev drøftet og der blev talt om at det måske var vanskeligt med en stor 
forkromet vejplan da vejene er påvirket af regn og trafik. 

Det blev vedtaget at det synliggøres for hver enkelt vej i vores gf – hvad og hvornår  
der laves på hver enkelt veje – planen offentliggøres på facebook og vores  
 hjemmeside. 

En yderligere kommunikation når vejene bliver lavet vil også blive igangsat. 

Michael og Jimmy gennemgår vejene og kontakter entreprenør for arbejdets 
udførelse.  

 

        

9. Evt. 

Præventivt opfordres alle grundejere til at køre de grønne containere ” langt ” ind 
på grunden, når sommerhuset lukkes ned for vinteren, så de ikke kommer til at 
ligge og flyde og derved tilkendegive, at sommerhuset ikke er beboet. 



Desværre er der indenfor den senere tid observeret en mistænkelig bil med 
tildækkede nummerplader i vort område. Derfor opfordres alle til at holde øje. 

 

Thomas Westphall                                                                                                            
29.05.2024. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


